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Tisztelt Elnök Asszony!

„Klub?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Szilvást' Györgyhöz,
a Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

Gyurcsány Ferenc parlamenti beszédében a következő hangzott el :
„Az a cél, tisztelt Országgyűlés, hogy megtörjük a szegénység átöröklésének láncolatát, hogy a
gyermekszegénység ma közel 20%-ot megközelítő förtelmes és mondjuk úgy, szégyenteljes rátáját
2013-ig nagyjából egynegyedével, 15%-ra csökkentsük. Ehhez persze már nagyon korán kell
segíteni a legnehezebb helyzetben lévő családoknak . A biztos kezdet klubokat kell leginkább
azokban a_ térségekben alapítani, ahol nagy a szegénység De a program részeként a szülőknek
is támogatást kell adni, hiszen az a szülő, aki nem rendelkezik készségek, ismeretek sokaságával,
hogyan tudja gyermekét segíteni, az a szülő nem képes a gyerek útját hatékonyan egyengetni ."

Kérdezem Miniszter urat :

Hány biztos kezdet klubot alapítanak?
Mikor alapítják a biztos kezdet klubokat?
A program részeként milyen támogatást fognak adni a szülőknek?
A program részeként mikor fognak támogatást adni a szülőknek?

Tisztelettel várom válaszait!

ulyás enes

Írásbeli kérdés
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